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Generalforsamlingen 2020 

Punkt 6 Vedligeholdelse af vore veje 

 
Kære medlemmer 

Vi har nu i 3  år vedligeholdt vore fælles veje med knust beton. Ordningen startede i efteråret 2017, 
hvor vi i forbindelse med nedsættelse af et udvalg vedtog en plan for vedligeholdelse af vore veje.  

Vi besluttede ligeledes 

vore veje skal være ok,  men kan aldrig blive perfekte ! 

Den aktuelle vedligeholdelse foretages af frivillige medlemmer, som stiller bil, trailer og fritid til 
rådighed for denne fælles opgave. For hver ”behandling” kræves et team på  6-9 personer, og 
hullerne lappes ca. hver 6. uge. 

Da ordningen startede, blev det besluttet at evaluere forløbet i 2020, og derfor har bestyrelsen valgt 
at drøfte vejene på generalforsamlingen i år.  

Til orientering kan vi meddele, at bestyrelsen og vejformanden er 
tilfredse med knust beton som materiale og med resultatet  - 

ovenstående målsætning taget i betragtning. 

De  fleste veje har et rimeligt niveau, bortset fra Mågevænget fra Skovbørnehaven til Svalevænget, 
Høgevænget og nederste del af Vibevænget, hvor der konstant opstår huller pga  afløbsforholdene.  

Ordningen er billig, men forudsætter et frivilligt team. Har vi ikke det frivillige team med en 
vejformand, må vi bruge en entreprenør til vedligeholdelsen.  

Vi har vedhæftet en oversigt over mulige materialer til vedligeholdelse af vejene.  Den er ikke 
udtømmende, og ønsker man yderligere informationer kan man søge videre på nettet. 

Kilder og baggrund 

Besigtigelse af veje i bl.a. Ajstrup og Saxild 
Samtaler med medlemmer  af Odderkystens Fællesudvalg, Ajstrup grundejerforening 
Interviews af egne medlemmer 
Informationssøgninger på nettet 
Samtaler med leverandører 
Harald Røgen & Sønner A/S 

Bestyrelsen 
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Godkendt på GF fredag den 30. oktober 2020. 

 


